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PROCES VERBAL
================

tncheiat azi 3L,O7.2O18-cu prilejul gedingei ordinare a Consiliutui Local
al comunei Covisin$

La lucrSrile gedintei participi togi cei 11 consilieri locali din in functie.
Mai participd la lucrdrile gedintei d-l primar One! Marius-Silviu, d-l

consilier juridic Dr5goiu Ovidiu gi 4 cet5teni ai comuneil-d-l Farcag Mitru-
Covdsin! nr.518, d-na Bortog Elena-Cov5sint nr.16O, d-l Olaru Daniel-
Covdsint nr.234 gi Podiuc Aurel lonut-Covdsint nr.277A.

Se constati c5 gedinta este statutari.
Se soliciti propuneri pentru alegerea pregedintelui de gedin!5.
D-na Jiva il propune pe d-l Popan ; d-l Popan il propune pe d-l Stoica.

D-l Stoica aratd ci refuzd.
Se supune la vot propunerea f5cuti gi cu 1O voturi pentru d-l Popan

Vasile este ales in func$ia de pregedinte de gedintS, la gedintele Consiliului
Local pe lunile iulie, august gi eptembrie 2O18, fiind adoptati Hotir6rea
nr.51/31.O7.2O1A

D-l pregedinte de gedinti prezint5 ordinea de zi conform Dispozitiei
nr.83126.07.2Ot8.

Se supune Ia vot ordinea dezi, care se aprobi cu 11 voturi pentru,
fiind adoptatd hotir6rea nr.52/31.07.2OL8, astfel :
l.Alegerea pregedintelui de gedintS.
2.Aprobarea ordinii de zi.
3.Aprobarea con$inutului procesului verbal al gedintei anterioare din data
de 29.O6.2018.
4.Proiect de hotErire privind diminuarea suprafetei terenului inscris in CF
3OO 162 Covdsint cu n r.top o 4523-4528 I t I 2 I I I 2 I 2 I 2 I A I 1/ l-Initiator-
Primar-Marius-Silviu Onet.
S.Proiect de hotirAre privind infiintarea unei noi statii de autobus pentru
transportul public local de persoane prin curse regulate speciale- Initiator-
Primar-Marius-Silviu Onet.
6.Proiect de hotir6re privind aprobarea Regulamentului de organizare gi
desfSgurare a licitatiilor publice cu strigare privind inchirierea terenurilor
proprietate public6 sau privat5 a comunei Covisint, aflate in administrarea
Consiliului Local al comunei CovSsint-Initiator-Primar-Marius-silviu Onet.
T.Proiect de hotdrire privind stabilirea pretului de v6nzare a masei
Iemnoase destinati consumului propriu din partizile 3O9ISR Si
294 I lc(Ocolul Si lvic Radna )-In iliator-Pri ma r-Mari us-silviu One!.
8.Proiect de hotEr6re privind rectificarea bugetului local al comunei
Covdsint aferent anul ui 20 18- Iniliator-Prima r-Mari u$:Silvi u One!.
9.Diverse.

Se trece ta punctul nr.3 al ordinii de zii" Aprobarea conlinutului
procesului verbal al gedintei anterioare din data de 29.06.2018". D-na.
secretar supune spre 

-aprobare 
procesul verbal at jedinlei anterioare din

data de 29.06.2018, intreb6nd dacd existi probleme cu privire la
continutul acestuia sau se solicit6 menlionarea exactd a opiniilor
exprimate in gedinta anterioard.



Nefiind discutii sau complet5ri, se supune Ia vot procesul verba! at
gedin$ei din data de 29.O6.2018, care se aprobd cu 11 voturi pentru, fiind
adoptatd hotd16rea nr.53/31.o7,2018-privind aprobarea conlinutului
procesului verbal al gedintei anterioare din data de 29.o6.20lg.

Se trece la punctul nr.4 al ordinii de zi'." Proiect de hotdr6re privind
diminuarea suprafelei terenului inscris in CF 300162 Covdsin! cu nr.topo
4s23-4s28 I 1 I 2 I t I 2 I 2 I 2 I A I t I t".

Se prezinti proiectul de hotir6re. D-l consilier juridic Dr5goiu arati ci
s-a ini$iat acest proiect de hotSr6re ca urmare a unei sentinle solulionate
favorabil de instanta de judecatS, deoarece ca urmare a unor proiecte
respinse de Consiliul Local cetdfenii in cauzi s-au adresat instanlei de
judecatd pentru clarificare situatiei juridice a imobilelor gi ca urmare noi
pierdem suprafele de teren in aceste situatii.

D-l lovici arati cd nimeni nu se intereseazd de cele llrOO ha teren de la
Statiunea Minig care este al nostrum, p6ni a fost cultivat nu am avut ce
face dar in prezent nu este lucrat de ce nu se face nimic s5-l primim inapoi.

D-l primar aratd cd ne-am interesat gi nu s-a putut face nimic pentru ci
a fost dat in administrare !a Staliunea Minig dar vom relua verifictrile gi
vom vedea in ce modalitate il putem revendica.

Se supune la vot proiectul de hotirdre.Rezultatul votutui este
urmdtorul:5 voturi pentru(Popan,Gagpar, JivarLazHrrchigrLungu) gi 5 voturi
a bti ne re (rovici,Arde lea nrsto icarsi mi rtea n, Ba lta ) ; ca ata re proiiclu t de
hotdr6re este respins cu 5 voturi, av6nd in vedere prevederile art.45 alin.3
din Legea nr.215 I zOOL-Legea administraliei publice locale-republicat6,
pentru hot6r6rile privind patrimoniul fiind necesar votul a 2li din numdrul
total al consilierilor locali in funcgie, fiind adoptatd Hotdrirea
nr.54l3L.O7 .2OL8

- Se trece la punctul nr.5 al ordinii de ziz" Proiect de hotdr6re privind
infiintarea unei noi stalii de autobus pentru transportul pubtic tocal de
persoane prin curse regulate speciale".

Se prezint5 proiectul de hotir6re. D-l primar arati cd a iniliat acest
proiect de hotir6re ca urmare a solicitdrii sprijinului unor cetigeni pentru
infiinlarea acestei stalii.

D-l Simdrtean arat5 cd este angajat al societSlii unde sunt disculii cu
privire !a persoanele care sunt transportate !a firm6 gi arat5 ci d6nsul nu
este de accord cu infiintarea acestei stagii, p6nd Ia urmi cine rdspunde in
caz de accidente; gi in urmdcu 2-3 ani au mai fost diculii intre goieri gi
cetitenii angajagi gi problema s-a rezolvat la mica inletegere.

D-l Iovici aratd cE in Covisint avem 3 stalii de autobus, ce ii ?mpiedicd
si igi reglementeze problemeler goferii firmei sd opreasci 9i sH ia oamenii.

D-l Stoica arati ci d6nsul nu vede aceastd problemi ca competen!5 de
reglementare in Consiliu! Local.

D-l Ardelean arati ci este de precizat c5 oamenii au solicitat stalie gi nu
parcare gi totodati si se facd statie gi nu parcare este l6ng5 bisericd gisi
se aibd in vedere perioada sdrbStorilor religioase sE nu se parcheze in
aceast5 perioadS.

D-l Olaru-cetitean al comunei arati cd dac5.nu este stalie nu i se di
voie si opreasci si ia oamenii.

D-l lovici aratd cE gi dac6 noi infiin!5m o stafie, goferu! fiind in disculii
cu angajatii poate sH nu opreasci si ii ia.

D-na Bortog-cet5$ean al. comunei arati ci la nivelul firmei vor discuta ei
angajatii, dar sd aibd hotdr6rea Consiliului Local de aprobare a staliei.

D-l Ardelean insisti si se precizeze cE se va aproba infiinlarea unei "

statii gi nu parcare, respectiv sE nu se parcheze in stafie.
Se supune la vot proiectul de hotdr6re. D-l SEm5rtean aratd cd d6nsul nu

va participa la vot afl6ndu-se in situalia previzuti de art.46(1) din Legea
nr.2I,5l2OO1-Legea administraliei publice Iocale-republicatfir GU
modificirile gi completdrile utterioare.Rezultatu! votutui este urmdiorul:8
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#.TJ)9i39:rBlS.abtineri(d-! 
Batta si d-l stoica),fiind adoptati Hotdr6rea /

Se trece la punctul nr.6 al ordinii de zi=" Proiect de hotdrire privind
aprobarea Regulamentului de organizare gi desf5gurare a licitatiilor publice
cu strigare privind inchirierea terenurilor proprietate publicd sau privatd a
comunei CovSsin$, aflate in administrarea Consiliului Local al comunei
Covisint".

Se prezinti proiectul de hot6r6re. D-l consilier juridic Dr5goiu aratd ci
incercdm si reglementadm valorificarea terenurilor aflate in proprietatea
comunei, respectiv in administrare.

D-l Stoica intreab5 daci proiectul este numai pentru terenuri.
D-l consilier juridic Drigoiu aratE cE numai pentru terenuri, in cazul

acestor licitatii care sunt pe perioad5 temporari nu se dep5gegte termenu!
de 1O ani ca durat5 de inchiriere.

D-l Stoica intreabi de ce la art.ll nu sunt prevdzute gi persoanele
fizice neautorizate, poate vrea sd participle gi o persoani fizici
neautorizati la aceste Iicitatii.

D-l consilier juridic Drigoiu arati cd noi nu putem inchiria aceste
terenuri doar in baza actului de identitate, acesta este un regulament
cadru pregdtit in conformitate cu legislatia in domeniu.

D-l Stoica arati ci probabileste o destinatie precis5.
Se supune Ia vot proiectu! de hotirire, care se aprobi cu 7 voturi

pentru gi 4 abtineri(Iovici, Stoica,Balta,sEmirtean), fiind adoptati
Hoti16rea nr.55/3 1.07.2018.

Se trece la punctul nr.7 a! ordinii de zi:." Proiect de hot5r6re privind
stabilirea pretului de v6nzare a masei lemnoase destinati consumului
propriu din partizile 3O9l SR gi 294llc(Ocolul Silvic Radna)".

Se prezinti proiectul de hot6r6re. D-l primar aratd ci prin prezentul
proiect trebuie sd stabilim pretul de v6nzare pentru lemnul consum
propriu.

D-l Iovici arati cd practic noi plStim lemnele noastre.
D-l Stoica aratd ci noi plitim lemnul nostru, dar plStim gi pentru ei.
D-l primar arati ci am mai avut proiecte de stabilire a prelului, am

explicat de fiecare dati ci la solicitarea Ocolului Silvic Radna cu care avem
incheiat contract de administrare trebuie sd stabilim preJul de vinzare
pentru lemnul destinat consumului propriu.

Se supune la vot proiectul de hotir6re, care se aprobi cu 7 voturi
pentru gi 4 abtineri(fovici, Stoica,BaltarS5mErtean), fiind adoptati
Hot6rAre a nr.57 / 31.O7.20 18.

Se trece la punctul nr.8 al ordinii de zi:" Proiect de hotirire privind
rectificarea bugetului local at comunei Covdsint aferent anului 2018".

Se prezintd proiectul de hotirire
D-l fovici intreabd c6t costd lucrarea la capel5.
D-l inspector Singeorgean aratS ci in jur de 3,8 miliarde lei.
D-l Iovici aratd cH in proiect este prevSzut pentru rectificare gi la

modernizare str6zi.
D-l inspector Singeorgean arati ci noi vom plSti suma de 7 miliarde Iei

pentru proiectul cu GAL, dupS verificdri noi vom primi acegti bani de la
AFIR gi vor fi folositi pentru obiectivul modernizare strdzi.

D-l Iovici arati cE a citit intr-un ziar unde spunea d-ha Boghicevici
despre realizdri gi afirma dinsa ci lucririle la capelS au fost realizate din
fonduri alocate de Consiliul Jude[ean.

D-l inspector arat5 cd da am primit un miliard.
D-l Iovici intreabi c5t costi totugi lucrarea la capel6.
D-l inspector arat5 cE s-a dat 1 miliard gi'mai avem de dat 2,8 miliarde

lei.
D-l Stoica arati cE d6nsul este de acord cu alocarea pentru modernizare

str5zi.



Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprobi cu 7 voturi
pentru ii 4 ab3ineii(Iovici, Stoica,Balta,simErtean), fiind adoptatS
Hotd16rea nr.58/3 1'O7'2018.

Se trece la punctul nr.9 al ordinii de zi=" Diverse".
D-l Gagpar solicit5 si se ia cuvdntul prin cerere Ia pregedintele de

gedin3S giie asemenea sE fie studiat regulamentul de organizare 9i
iuncjionlre a Consiliului Local pentru a vedea ce este o interpelare, o
cereie, o petitie gi totul si se desfSgoare conform regulamentului.

Se di cuvantul d-lui Stoica care are de ridicat 3 problemer
l.Problema de la centrul de tineret
2.Terenul de la Steulean
3.Asociatia sPortiv5.
Cu privirl la prrrctul lrCentrul de tineret, d-l primar arat5 ci are in vedere
pentru sedinia urmitoare a Consiliului Local initierea unui proiect de
hoti16re.
Cu privire la terenul de Ia Steulean d-l viceprimar arati ci acesta a luat
gardul.
b-t Stoica aratd ci ceea ce a fost betonat este tot acolo.
Cu privire Ia Asocialia sportivi d-l consilier juridic Drdgoiu arati cE se va
ocupa gi de aceasta.

O-l consilier juridic Dr6goiu arat6 c5 a luat de la compartimentul
financiar o situalie cu privire la Societatea Spicul din care rezulti ci
aceasta nu are datorii la buget, deoarece terenul este neproductiv.

Se di cuv6ntul d-lui Farcag Mitru-cetitean al comunei.
inainte e a incepe solicitirile d-l Farcag d-! Ardelean ii spune si nu mai

cheme copiii la diferite activiteli 9i s5-i prosteasc5.
D-t Farcag arati ci nu are legitfurS, cd el are de expus alte probteme la

Consiliu.
D-l Ardetean aratS cd nu este corect si spuni copiilor ci se int6lnesc

pentru diferite activitSli gi si nu se lini de cuv6nt 9i s5-i dezamdgeasci.
Ia cuvintul d-! Farcag Mitru care arati ci a fost la multe gedinte a

Consiliului Local a sesizat diferite probleme, dar nu se face nimic; reia
disculiile cu privire la trotuarul spre terenul de fotbal apreciaz5 ci de 4-5
ani acolo nu s-a mai fdcut nimic, de asemenea de o perioadi lungd de timp
in centru(ta Cirpaci Liviu) este o grdmadi de nisip gi mai sunt materiale 9i
in alte Iocuri, soliciti sE se verifice situatia gi fie luate mfisuri.

Fiind epuizate punctele ordinii de zl, se ridici gedinta.

PRESEDINTE DE 9EDINT SEcRETA&
ELA CIUTINA
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